
 

 
Årsmøte 2025  

Stovner Arbeiderparti  
 
 

 
  



 
 

Innledning 
 
Velkommen alle medlemmer i Arbeiderpartiet bosatt i Stovner bydel. 
Dette heftet inneholder all årsmøtedokumentasjon unntatt valgkomiteens innstilling 
 
Program for dagen: 
 
18:00 
Velkommen – Roar Gravdahl 
 
18:15 Årsmøtet settes 
Forslag til dagsorden: 

1. Åpning 
a. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
b. Valg av møteleder 
c. Valg av referent 
d. Valg av to til å underskrive protokollen 

2. Årsberetning Styret 2024-2025 
3. Årsberetning BU-gruppa 2024-2025 
4. Årsregnskap 2024 
5. Årsbudsjett 2025 
6. Innkomne forslag politiske uttalelser 
7. Innkomne forslag bevilgninger 
8. Valg 

 
18:45 Pause 
 
19:00 
Åpent møte med innledning av Generalsekretær Norsk Folkehjelp, Raymond Johansen 
 
Dagens tema er den urolige verden vi lever i og Norsk Folkehjelps rolle 
 
20:30 
Avslutning 
 
  



 

Sang; Til ungdommen 
Nordahl Grieg 
 
 

Kringsatt av fiender, gå 
inn i din tid! 
Under en blodig storm – 
vi deg til strid! 
Kanskje du spør i angst, 
udekket, åpen: 
hva skal jeg kjempe med, 
hva er mitt våpen? 
 
Her er ditt vern mot vold, 
her er ditt sverd: 
troen på livet vårt, 
menneskets verd. 
For all vår fremtids skyld, 
søk det og dyrk det, 
dø om du må – men:  
øk det og styrk det! 
 
Stilt går granatenes 
glidende bånd. 
Stans deres drift mot død, 
stans dem med ånd! 
Krig er forakt for liv. 
Fred er å skape. 
Kast dine krefter inn: 
døden skal tape! 

 
 
Edelt er mennesket, 
jorden er rik! 
Finnes her nød og sult, 
skyldes det svik. 
Knus det! I livets navn 
skal urett falle. 
Solskinn og brød og ånd 
eies av alle. 
 
Da synker våpnene 
maktesløs ned! 
Skaper vi menneskeverd, 
skaper vi fred. 
Den som med høyre arm 
bærer en byrde, 
dyr og umistelig, 
kan ikke myrde. 
 
Dette er løftet vårt 
fra bror til bror: 
vi vil bli gode mot 
menskenes jord. 
Vi vil ta vare på 
skjønnheten, varmen – 
som om vi bar et barn 
varsomt på armen! 
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Stovner Arbeiderparti - ÅRSBERETNING 

20. mars 2024 - 18. mars 2024 

 

Styrets sammensetning 

Leder:    Roar Gravdahl 

Nestleder:   Anne Karima Nordengen 

Sekretær:   Norvald Mo 

Kasserer:   Brit Axelsen 

Fagligpolitisk 

ansvarlig:  Håvard Engebretsen 

Kvinnepolitisk  

ansvarlig:  Anne-Green Nilsen 

Styremedlem: Lars-Erik Kjellesvig med Zehra Süslü som varamedlem, oppnevnt fra 
Høybråten Arbeidersamfunn 

Styremedlem: Usman Hussein med Anne Karima Nordengen som varamedlem, 
oppnevnt fra Stovner Vestli Arbeiderpartilag 

Styremedlem:  Ronit Batra, oppnevnt fra Stovner AUF  

Styremedlem: Akilina Wimalarasan som gruppeleder fram til 31. desember 2024 og 
deretter Håvard Engebretsen som gruppeleder fra 1. januar 2025.   

BU-leder Rashid Nawaz har tiltrådt styret med tale- og forslagsrett. 

Revisorer har vært Laila Nikolaisen og Per Bremer. 

 

Representasjon 

Leder er Stovner Arbeiderpartis representant i representantskapet i Oslo Arbeiderparti. Leder 
har deltatt i ledermøter i Oslo Arbeiderparti. Leder deltar i arbeidsgruppe nedsatt av Oslo 
Arbeiderparti med særlig ansvar for valgkamp og organisasjonsbygging i Groruddalen/Søndre 
Nordstrand. Arbeidsgruppa har sitt mandat til over kommunevalget i 2027. 

 

Styrets arbeid 

Styret har hatt xx møter i perioden og behandlet xx saker, og der de fleste sakene har vært 
faste poster på dagsorden. xx av styremøtene har vært avholdt i lokalene til 
bydelsadministrasjonen, og xx på Teams. I tillegg har e-post og Messenger blitt benyttet til 
informasjonsutveksling. Styret har på de fleste møtene hatt årshjul til behandling og revidert 
dette fortløpende. Flere av styremøtene har vært holdt i forkant av møtene i bydelsutvalgets 
arbeidsutvalg, og med utgangspunkt i dagsorden der, har saker av stor viktighet og prinsipiell 
karakter vært gjennomgått og drøftet. Av saker styret har behandlet, nevnes særskilt: 

GRAROA
Gjennomstreking

GRAROA
Tekst i maskinskrift
105

GRAROA
Gjennomstreking

GRAROA
Gjennomstreking

GRAROA
Tekst i maskinskrift
8

GRAROA
Tekst i maskinskrift
8

GRAROA
Tekst i maskinskrift
16

GRAROA
Gjennomstreking
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• Bydelens budsjett 2025 – økonomiplanen 2025-2028. Utover i 2024 ble 
bydelsøkonomien mer krevende. Mot årets slutt så prognosen for bydelens 
økonomiske buffer (ufordelt reserve) ut til å bli vel 25 millioner kroner mot i 
underkant av 40 millioner ved inngangen av året. Byrådets budsjettforslag for 2025 
innebar rammekutt for bydel Stovner på 11,8 millioner kroner, og spesifikke kutt på 
utvalgte områder på 4,4 millioner kroner. I tillegg medførte oppdatering av 
kriteriandeler i fordelingssystemet en ytterligere reduksjon på 25,8 millioner kroner. 
Dessuten stod bydelen overfor økte utfordringer, f.eks. kjøp av flere dagsenterplasser 
for funksjonshemmede, styrking av spesialpedagogisk hjelp i barnehagene m.m. 
Samlet medførte dette at bydelsdirektøren fremmet et budsjett med totalt innsparinger 
på 80 millioner kroner.  
Styret drøftet administrasjonens budsjettforslag i forkant av bydelspartiets 
budsjettmøte. Gruppa hadde fremmet flere forslag til styret i forkant av budsjettmøtet. 
Disse ble drøftet i styremøtet, som utarbeidet innstilling til medlemsmøtet. 
Medlemsmøtet vedtok med bakgrunn i gruppas forslag og drøftinger i styret fem 
verbalforslag, ett endringsforslag til bydelsdirektørens forslag til budsjett, samt tre 
tallforslag (økte midler til sommerjobber, til frivillighetsmidler og til eldresenter). 
Medlemsmøtet vedtok også en uttalelse om budsjettet utarbeidet av styret. Uttalelsen 
ble sendt bystyregruppa og partikontoret, og ble i sin helhet referert i Akers Avis. Se 
mer i BU-gruppas beretning om budsjettarbeidet. 
 

• Stovnerbadet: Byggingen av badet har pågått gjennom hele 2024, og følger 
framdriftsplanen om at det skal stå ferdig sommeren 2026. Bydelspartiet arrangerte et 
vellykket åpent møte på Deichman bibliotek med vekt på informasjon om hvilket bad 
dette skal bli, og om bruken av det. Se mer om dette under overskriften møter.  
 

• Oslopakke 3: Stovner Arbeiderparti har deltatt i drøftingene om Oslo-pakke 3. Vi 
hadde i juni møte med ledelsen i Arbeiderpartiets bystyregruppe og vektla særlig 
behovet for bedre bussforbindelser mellom Stovner/Groruddalen/Aker sykehus og 
Ahus og at investeringene i samferdselstiltak i Groruddalen styrkes.  
 

• Arbeiderpartiet har engasjert seg i flere saker ang. parkering, framkommelighet og 
trafikksikkerhet, særlig i Høybråten-området. Vi er ikke i mål før at vi kan si at veiene 
er trafikksikre. 
 
 

Møter  

Bydelspartiet har arrangert to større åpne møter, begge i samarbeid med Oslo Arbeiderparti. 
Møtene hadde stort frammøte, og god dekning i lokalavisa.  

Det første møtet ble arrangert 15. mai i aulaen i Stovner videregående skole med statsminister 
og partileder Jonas Gahr Støre. Han hadde også et møte med bydelens ungdomstjenester i 
forkant av møtet. Vel hundre mennesker deltok på det åpne møtet. Støre innledet om aktuelle 
politiske saker, og mange tok ordet i spørre- og debattrunden etterpå. Vi hadde i forkant av 
møtet delt ut 6 000 løpesedler i bydelen med informasjon om møtet, og det ble godt kunngjort 
i Akers Avis.  

Det andre møtet var 5. november på Deichman bibliotek om Stovner bad. Her var det nær 
hundre frammøtte. Møtet var godt forhåndsannonsert. Det var innledninger av prosjektleder 
for badet i Oslobygg KS, Espen Foss Johansen, av lege m.m. Miert Skjoldborg Lindboe om 
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folkehelse m.m. og av Kristian Austveg, kretssekretær Oslo Svømmekrets om et bads 
betydning for vannidretter og deltakelse. Etter innledningene ble det stilt en rekke spørsmål 
og kommentarer til innlederne. Vårt inntrykk var at møtet gav god informasjon om hva badet 
skal bli, og bruken av det. Innlederne kunne ikke gi svar på de mange spørsmål om hva 
kostnaden for den enkelte bruker av badet blir. Dette er det opp til bystyret og bymiljøetaten å 
avgjøre.  

24. oktober, medlemsmøte med tema programkomiteens første utkast til partiprogram for 
neste stortingsperiode. Usman Mushtaq, medlem av programkomiteen, innledet. Han la særlig 
vekt på saker som vil ha betydning for storby/Groruddalen.  

9. desember, medlemsmøte om bydelsdirektørens forslag til budsjett for 2025. Se punkt om 
Styrets arbeid og beretninga fra gruppa. Etter dette temaet var avslutta, hadde vi åpen post der 
medlemmene kom med synspunkt og innspill på hva som er utfordringene for partiarbeidet 
framover og hva vi bør vektlegge i det kommende år.  

 

Aksjoner 

Bydelspartiet, lokallaga og AUF har deltatt i Oslo Arbeiderpartis vår- og høstaksjoner. Vi har 
hatt aktiviteter i form av standsaksjoner på og ved Stovner Senter, på Høybråten, ved Liastua, 
og ved jernbane- og T-banestasjonene i bydelen.  

 

Fagligpolitisk arbeid 

Fagforbundet Oslo har videreført felles møter om fagligpolitisk arbeid med bydeler i 
Groruddalen 2024. Partiene som har deltatt er Arbeiderpartiet, SV, MDG og Rødt. 
Deltakelsen her har vært liten fra vår side. Det har i perioden vært dialog lokalt i bydelen med 
tillitsvalgte fra Fagforbundet. 

  

Kvinnepolitisk arbeid 

Oslo Arbeiderpartis kvinnenettverk gjennomfører mange aktiviteter gjennom året. Vi har 
videresendt program til medlemmene med oppfordring om å delta. Kvinnekontaktene i 
Stovner AP, Stovner og Vestli AP og Høybråten Arbeidersamfunn har samarbeidet om to 
møter. Vi inviterte til temakveld 9.9.24, der tema var å kartlegge hva våre medlemmer ønsket 
av temaer og aktivitet fremover. Vi orienterte om kvinnenettverkets rolle og oppgaver. Det 
var 8 medlemmer til stede. Møte 14.10.24 handlet om høring på NOU 2024:13 Lov og frihet. 
Vi utarbeidet et høringssvar i fellesskap på møtet. Det var mange påmeldte, men frafall p.g.a. 
sykdom reduserte deltakerantallet til 6 medlemmer.  
 

Felles arbeidsgruppe for Arbeiderpartiet i Groruddalen og Søndre Nordstrand 

Oslo Arbeiderparti nedsatte i 2024 arbeidsgruppe med representanter fra Arbeiderpartiets 
bydelspartier i Groruddalen og Søndre Nordstrand. Oppgava for gruppa er gjennom felles 
tiltak å styrke det organisatoriske og politiske arbeidet i disse bydelene, herunder bl.a. å øke 
valgdeltakelsen. Roar Gravdahl er vår representant i gruppa. De to åpne møtene vi arrangerte 
(se overskrift Møter), skjedde i samarbeid og bistand fra arbeidsgruppa.  
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Informasjon 

Styret nedsatte en digitaliseringsgruppe med Roar Gravdahl (leder), Anne Karima Nordengen, 
Usman Hussain og Norvald Mo. Gruppa fikk ansvar for å lage og fremme oppslag og artikler 
på vår facebook-side. Her er det lagt ut informasjon fra bydelspartiet og om enkelte saker 
utover det som gruppa har ment er av felles interesse. Det gjelder både bydelspolitiske saker, 
men også saker utover det. Sida er også brukt til informasjon om møter i bydelspartiet og 
andre møter. Vi har gjennom året også hatt flere annonser, forhåndsomtaler og referater i 
Akers Avis fra møter vi har arrangert. Leder har skrevet medlemsbrev som har gått ut til alle 
som er medlemmer av Arbeiderpartiet bosatt i bydel Stovner.   

 

Retningslinjer for det bydelspolitiske arbeidet i Stovner Arbeiderparti, herunder særlig 
om BU-gruppas rolle, arbeidsmåte og fordeling av ansvar 

Det var behov for å få mer tydelige retningslinjer for hvordan det bydelspolitiske arbeidet skal 
organiseres. Om hva som er bydelspartiets ansvar rolle og hva som tilligger er gruppas ansvar, 
om ansvar for informasjon, om frammøte og forfall i gruppa m.m. Gjennom sommeren og 
høsten ble det arbeidet med dette. Nye, reviderte retningslinjer ble endelig godkjent i 
styremøte 13. januar 2025.  

 

Diskusjonsnotat om Oslo Arbeiderpartis organisasjonsstruktur 

Styret hadde en grundig gjennomgang av et diskusjonsnotat om Oslo Arbeiderpartis 
organisasjonsstruktur utarbeidet av arbeidsgruppe. Saken ble endelig behandlet på Oslo 
Arbeiderpartis årsmøte 2025. Av innspill vi gav til diskusjonsnotatet var bl.a. tiltak for å 
styrke aktiviteten i partilaga for å få flere medlemmer og flere skolerte tillitsvalgte. Videre 
mente vi at medlemmer av representantskapet fortsatt skal velges av lokalforeningene (laga). 
Og vi mente at det bør vurderes om AUF skal ha samme representasjon som AUF i andre 
fylkespartier, når representantskapet i Oslo Arbeiderparti har funksjon som fylkesparti.  

 

Økonomi 

Bydelspartiets aktiviteter finansieres gjennom serviceavgift (etter årsmøtet i Oslo 
Arbeiderparti 2025 endres navnet på serviceavgift til partiskatt) som betales av ti prosent av 
bruttohonorar våre medlemmer i bydelsutvalget og i råd og komiteer mottar. Partiets vedtekter 
har bestemmelser om dette. Det er den enkeltes ansvar å innbetale dette. Kasserer sender med 
jevne mellomrom ut melding og påminnelser om betalingen. Det er viktig at vi i de årene det 
ikke er valg, legger opp midler til bruk på valgkamp.  



 
Årsberetningen for BU-gruppa fra 1.januar – 
31.desember 2024: 

  
Arbeiderpartiets medlemmer og varamedlemmer til bydelsutvalget (BU)  
 
Faste medlemmer: 
Rashid Nawaz, leder bydelsutvalget  
Akilina Wimalarasan Ajanth, gruppeleder 
Håvard Engebretsen 
Anne Karima Nordengen 
Shuayb Yassin Mohammed 
  
Varamedlemmer: 
Usman Hussain 
Badul Bhuyin 
Heidi Kristiansen 
Arne Larsen 
Anne Green Nilsen 
Krishnapillai Sivalingam 
Naima Hibout (fritak fra 31.10.2024) 
Sigrun Mæland  
 
 
Arbeidsutvalget: 
  
Faste medlemmer: 
Rashid Nawaz, leder 
Akilina Wimalarasan Ajanth 
 
  
Varamedlemmer: 
Håvard Engebretsen 
Anne Karima Nordengen 
Sigrund Mæland 
  
  
  
 
 
 



 
Komiteene: 
Helse- og sosialkomiteen (HSK) 
  
Faste medlemmer: 
Shuayb Yassin Mohammed, nestleder og fraksjonsleder 
Anne Green Nilsen 
  
Varamedlemmer: 
Sigrun Mæland  
Krishnapillai Sivalingam  
Heidi Kristiansen  
Bjørnar Back Johansen  
 
  
  
Mangfold-oppvekst- og kulturkomiteen (MOK) 
  
Faste medlemmer: 
Anne Karima Nordengen fraksjonsleder og 2.nestleder i komiteen 
Usman Hussain  
 
Varamedlemmer: 
Akilina Wimalarasan Ajanth  
Rashid Nawaz 
Esther Uwimana 
Arne Larsen  
 
 
Miljø- og byutviklingskomiteen (MBK) 
  
Faste medlemmer: 
Håvard Engebretsen, leder av komiteen og fraksjonsleder 
Brit Axelsen,  
  
Varamedlemmer: 
Badul Bhuyn  
Dorthea Bråten 
Roar Gravdahl 
Sogra Mamouri  
  
  



Rådet for funksjonshemmede 
Rashid Nawaz, varamedlem 
  
 
Eldrerådet 
Brit Axelsen, leder 
Britt Lindhart, varamedlem 
 
 
Ungdomsrådet 
Fra januar 2022 ble det bestemt i BU at man ikke skal ha observatør for ungdomsrådet. 
Dette er avviklet. 
   
Tilsynsutvalg I Stovnerskogen 
 
  
Tilsynsutvalg II Haugenstua og Stigenga dagsenter, Vestli svingen 
avlastningsbolig 
Sigrun Mæland 
Badul Bhuyin, vara 
  
Tilsynsutvalg III for hjemmebaserte tjenester: 
Anne Karima Nordengen leder 
 
Det ble vedtatt i bystyret med virkning fra 1/1-2025 at både Tilsynsutvalg 1 Sykehjemmene og 
tilsynsutvalg II Dagsentrene legges ned fra denne datoen. 
Videre ble det vedtatt at avvikling av Tilsynsutvalg III Hjemmebaserte tjenester overlates til 
det enkelte bydelsutvalg. Bydel Stovner vedtok å avvikle dette tilsynsutvalget fra samme dato, 
1/1-2025. 
 
I tillegg har partiet vært representert i skolenes driftsstyrer 
  
 
 
Budsjettmøte 
 
Tirsdag 03. desember hadde vi orientering om budsjettet for 2025. Bydelen la frem budsjettet 
og det var ryddig og oversiktlig. Det ga oss en god oversikt på hva som går bra, og hvilke 
utfordringer bydelen har.  
 



BU-gruppas verbalforslag ble tatt opp på medlemsmøtet 09.desember.2024 og ble vedtatt 
med noen endringer. BU-gruppas forslag ble diskutert med bydelsutvalgets AU, slik at man 
kunne jobbe sammen på tvers av partiene med like forslag og eventuelt modifisere slik at 
man kunne bli enig. Dette gjorde det veldig lett å behandle forslagene i BU, og det var lettere 
å sette seg inn i og forstå forslagene til hverandre. 
 
 
Arbeidet i gruppa og gruppemøter 
Det er faste gruppemøter mandager før komitemøtene som er satt til tirsdager. Det har vært 9 
gruppemøter i denne perioden. De som er i «kjelleren», altså de som ikke kommer med på 
den godkjente varamannslista, er også invitert til å delta på møtene med tale og forslagsrett. 
  
Både leder i Stovner Arbeiderparti og BU-leder informerer gruppa om aktuelle saker i hvert 
møte. Videre går gruppa gjennom og diskuterer sakene som skal behandles i komitemøtene. 
Det er fraksjonsleder i hver komite som redegjør for sakene.  
  
Det er jobbet godt det første året av perioden. Vi har flere nye i gruppa som trenger 
opplæring. Det er utarbeidet forslag til retningslinjer for BU gruppa. I perioden er det også 
planlagt en opplæring og gjennomgang av hva det vil si å være folkevalgt.  
  
 
 
Viktige saker som har vært behandlet i komiteene/BU i løpet av 
perioden: 
  
Mangfold-oppvekst- og kulturkomiteen (MOK) 
 
Komiteen har behandlet 36 saker. Arbeiderpartiets medlemmer har et stabilt oppmøte i 
perioden. 

 

Ungdomstilbud på Høybråten 

Arbeiderpartiet har i lengre tid ønsket å få etablert et lavterskeltilbud for ungdom på 
Høybråten. Vi har i lengre tid sett et behov for dette, da ungdom fra Høybråten ikke bruker 
Blokk 58 eller Verdenshuset. Vi la tidligere inn et verbalforslag og har fulgt dette opp. Vi 
kommer til å ha fokus på at tilbudet kommer på plass i 2025, som en prøveordning i første 
omgang.  

 

Oppsøkende lavterskel psykologtjeneste 



Arbeiderpartiet jobber og følger opp tilbudet om oppsøkende lavterskel psykologtjeneste. 
Som vist i tidligere år ser vi at denne tjenesten har nådd ut til ungdom som tidligere ikke har 
benyttet seg av psykisk helsehjelp. Den ble først startet med én psykolog, men på grunn av 
stor etterspørsel og arbeidsmengde ble tjenesten utvidet med enda en psykolog. Tjenestens 
styrke er at den er oppsøkende og er ute i miljøene der ungdom er, i tillegg til at den er 
lavterskel. Vi vet at behovet for psykisk helsehjelp er økende. Denne tjenesten når ut til de 
spesielt sårbare, som man tidligere ikke har nådd ut til. Tjenesten har bygget opp tillit og 
gode relasjoner med ungdom. Viktigheten av denne tjenesten er stor. 

 

 

 

Sommerjobb for ungdom  

Sommerjobber er et sterkt forebyggende tiltak som vi i Arbeiderpartiet har fått på plass. Dette 
prosjektet er veldig viktig for bydel Stovners ungdom. Dette forebyggende tiltaket vet vi 
reduserer utenforskap, bidrar til å redusere levekårsutfordringer, selvhjulpen sysselsetting 
etter endt sommerjobb og reduserer også psykiske helseutfordringer. En stor andel ungdom 
har fått arbeid i etterkant av sommerjobbene i bedriftene de har jobbet i. Vi ser beklagelig vis 
at etter det ble et skifte med Høyre og Venstre i byråd og flertall i bystyret sammen med Frp 
er sommerjobbene blitt redusert. Det har aldri tidligere vært så lite midler til sommerjobber. 
Sommerjobber for ungdom har alltid vært en prioritet for Arbeiderpartiet. Vi kommer til å 
jobbe videre for å sikre dette forebyggende tiltaket. Vi har fått gode tilbakemeldinger fra 
politiet om at sommeren er mye «roligere» når ungdom er sysselsatt.  

 

I 2024 hadde bydelen 240 sommerjobber for ungdom, mot 307 i 2023. Det er sterkt 
bekymringsfullt at dette forebyggende tiltaket nedprioriteres av Høyre og Frp. 

 

Frivillighetsmidler 

Barn og unges deltakelse i fritidsaktiviteter er viktig for å bygge fellesskap og identitet, og for 
å oppleve mestring. Organiserte fritidsaktiviteter kan også gi barn og unge ferdigheter og 
erfaringer som vil være nyttige senere i livet. I tillegg har fritidsaktiviteter, særlig 
idrettsaktiviteter, en helsefremmende effekt. På bakgrunn av dette har vi prioritert 
kontingentsøknader. Vi har også gjennomgått retningslinjene til søknad for frivilligmidler og 
gjort en liten endring. Vi har fjernet følgende «Religiøse og politiske organisasjoner, 
borettslag og sameier kan søke midler når aktiviteten er utenfor organisasjonen 
kjernevirksomhet» Konklusjon; Borettslag og sameier kan søke på andre målrettede midler, 
for eksempel gjennom Husbankens tilskudd til boligtiltak eller bomiljøtilskudd fra 
Groruddalssatsningen. Vi i Arbeiderpartiet er bekymret for en reduksjon av 
frivillighetsmidlene i årene fremover med Høyre og Frps flertall i bystyret. 



 

Vanntilvenning i Stovner bad 

Vi har siden 2015 hatt et tilbud om vanntilvenning for barn i barnehager for de eldste 
barnehagebarna. Siden høsten 2019 har det blitt gitt intensivtilbud i høst- og vinterferier. 
Stovner har en høyere andel innbyggere med levekårsutfordringer enn resten av Oslo. Blant 
innbyggere med store levekårsutfordringer finner man også lavere kompetanse og økt risiko 
for ulykker tilknyttet til vann. Vi håper åpningen av Stovner bad sommeren 2026 vil bidra til 
at vanntilvenningsaktiviteten og svømmeferdighetene til vår lokalbefolkning øker.  

 

Levekårsutfordringer 

Vi vet at Bydel Stovner har store og sammensatte levekårsutfordringer. I overkant av en 
fjerdedel av barn i vår bydel vokser opp i husholdninger med vedvarende lavinntekt. Det er 
viktig å forstå at barnefattigdom ikke bare kan defineres økonomisk, men at det også handler 
om oppvekstsvilkår og utviklingsmuligheter. Levekårsutfordringer og utenforskap går ofte i 
arv. Arbeiderpartiets sosialdemokratiske politikk blir hardt rammet fremover når bystyret 
ledes av Høyre og Frp. Vi frykter at våre lovpålagte og ikke lovpålagte tjenester for barn og 
unge kan bli hardt rammet i årene fremover. Dette vil gå hardt ut over våre barn, unge og 
deres fremtid.  

 

 

 

 

Tilgjengelig norskopplæring 

Noen av de største utfordringene i vår bydel er høy andel med lavinntektsfamilier, lav 
utdanning og ikke sysselsatte og ikke fullført videregående skole. Vi vet dette henger sterkt 
sammen med antall unge som ikke fullfører videregående skole. Et viktig bidrag for å øke 
sysselsettingen og minke andelen lavinntektsfamilier er lett tilgjengelig norskopplæring. Når 
bydelen nå må kutte i midlene til styrket norskopplæring for dem med særskilt behov for 
denne opplæringen, vil vi i Arbeiderpartiet jobbe for at dette tilbudet ikke skal bli mindre 
tilgjengelig. 

 

Helse -og sosialkomiteen (HSK) 

 



Komiteen har behandlet 19 saker. Arbeiderpartiets medlemmer har et stabilt oppmøte i 
perioden, komiteen er delegert vedtaksmyndighet i fordeling av trivselsmidler. 

  

Høringsinnspill: Oppgavedeling og bydelsfordeling mellom sykehusene i Oslo 
Arbeiderpartiet i HSK har vært med på å vedta at Stovner bydelsutvalg er positive til at 
pasienter overføres fra Ahus til OUS så fort de nye byggene blir klare for å ta imot 
innbyggere fra bydelene mot slutten av 2031. Et geografisk lokalsykehus er viktig for 
befolkningen i Groruddalen. Stovner bydelsutvalg ønsker at også psykisk helsevern overføres 
til OUS samtidig med de somatiske spesialisthelsetjenestene. Samhandlingen mellom bydeler 
og spesialisthelsetjenesten er essensiell, og det vil være uheldig for pasientene hvis 
somatikken og psykisk helsevern er splittet mellom sykehus. 

 

Omsorg+-boliger i bydel Stovner 
Arbeiderpartiet har sammen med de andre politikerne i HSK hatt «politisk verksted» og 
drøftet og påvirket til følgende vedtak: «Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren følge opp dette 
arbeidet overfor byrådet slik at det kan bli fortgang i arbeidet med å fremskaffe egnede 
seniorboliger, herunder Omsorg+, i bydel Stovner.» 
Bydelsutvalget har i flere tidligere runder hatt dette temaet til behandling. I sitt møte 
13.04.2023 hadde bydelsutvalget PS 23/23: Seniorboliger i Bydel Stovner oppe. I vedtaket 
står det blant annet: “Bydelsutvalget ber om at bydelens politiske organer blir holdt løpende 
orientert.” Bydelen sendte 27.06.2023 et brev til byrådet om saken. Bydelsutvalget fikk 
orientering om dette i referatsak 113/23. 

 

Innspill til offentlig informasjon på Sykehjemsetatens faktaportal 
Vi har vært med på å innstille at det er positivt at Sykehjemsetaten videreutvikler sin 
hjemmeside og gjør tilgjengelige nøkkeltall og kvalitetsindikatorer offentlige. Bydelsutvalget 
mener følgende nøkkeltall bør offentliggjøres på fakta portalen: 

• Pårørende- og brukerundersøkelser med informasjon om pårørendetilfredshet og 
brukertilfredshet. 

• Uønskede hendelser innen legemiddelhåndtering, vold, trusler og uønsket adferd, 
fallfrekvens og feilernæring. 

• Frekvensen på legemiddelgjennomgang er viktig i forhold til langtidshjem spesielt. 
• Aktiviteter og sosialt liv, hvilke typer aktiviteter og deltakelsesgraden. 
• Andelen faglærte og andelen heltids- og deltidsansatte. 

 

 

 
 
 



 
Miljø- og byutviklingskomiteen (MBK) 
 
Komiteen har behandlet 30 saker. Arbeiderpartiets medlemmer har et stabilt oppmøte i 
perioden. 
 
Samferdsel 
Rute 120 – fra Grorud t-bane over Stovner til A-hus. Arbeiderpartiet laget et forslag om å 
utvide rute 120 slik at bussen kunne kjøre direkte til vårt lokale sykehus og at de innbyggerne 
i bydelen, som bor i Stovner området, kan få direkte busslinje til A-hus. Det var en 
enstemmig innstilling fra komiteen, men forslag fikk ikke flertall i bydelsutvalget.  
 
 
Høring om låne-elsparkesykler og låne - elsykler 
Det er stor bekymring for frislippet av el-sparkesykler og el-sykler til utleie, derfor ønsker 
ikke Arbeiderpartiets gruppa utvidelse av antall el-sparkesykler i bydelen. Fortauene skal 
være trygge for alle innbyggerne inkludert funksjonshemmede, eldre og barnefamilier. 
Forslaget ble også gått gjennom i komiteen og alle medlemmene hadde innspill til saken. Den 
ble enstemmig vedtatt i bydelsutvalget. 
 
 
Planregulering Nedre Rommen, Haavard Martinsens vei 54 
I reguleringssaken er det foreslått mange høye boliger som ikke er i samsvar med bolig 
massen i området, og det er foreslått at det blir bygget høyt og tett. Vi har påpekt viktigheten 
av forskjellige boliger som gjør at det går an å få en boligkarriere i bydelen. Det er også pekt 
på at barnehagene for disse områdene må være på plass før innflytting. Det er synligjort at 
planavgrensning mot nordvest må utvides for å sikre opparbeidelse av ny hoved turvei og for 
å sikre planområdet noe vestover og sørover, videre  inkludere Svarttjernbekken og en større 
grøntområde rundt  nedre Rommen 13.  
 
Haavard Martinsen vei 54 – gjelder de samme utfordringene som i Rommen 13. I tillegg er 
det påpekt at bekken i planområdet åpnes og kobles til Tokerudbekken, støyskjermingstiltak,  
 
Trafikksikkerhetstiltak 
Hvert år tar  Bymiljøetaten (BYM) imot innspill om utfordringer i trafikken fra innbyggere i 
kommunen. 
BYM har i sin invitasjon bedt bydelene om å samle inn maksimalt 15 innspill til 
trafikksikkerhetstiltak. Det kom inn mange innspill. Arbeiderpartiet 
har i ett tidligere verbalforslag og representantforslag hatt fokus på trygge skoleveier både på 
Høybråten og på Stovner. Dette jobber vi fortsatt med. 
 
 
Bydelsutvalget ba bydelsdirektøren følge opp det som meldes inn av behov for 
mindre trafikksikkerhetstiltak. Vi ser at de tiltakene som er spilt inn ikke blir utført i 



den grad vi skulle ønske. Bydelsutvalget ser gjerne at Bydelen følger opp tettere mot 
bymiljøetaten for at vi skal få innspillene gjennomført. 
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STOVNER ARBEIDERPARTI

Prosjekt Alle fra og med , Avdeling Alle fra og med

Budsjett2024

  Periode 1-12 Hittil (1-12)

2024 Budsjett

Salg- og driftsinntekt 0 0 0 0

Varekostnad 0 0 0 0

Bruttofortjeneste 0 0 0 0

Lønnskostnad 0 0 0 0

Annen driftskostnad −47 715 −28 500 −47 715 −28 500

Driftsresultat  (underskudd i år) −47 715 −28 500 −47 715 −28 500

Finans 62 005 40 000 62 005 40 000

Resultat før skatt  (overskudd i år) 14 290 11 500 14 290 11 500

Årsresultat  (overskudd i år) 14 290 11 500 14 290 11 500

Sum  (overskudd i år) 14 290 11 500 14 290 11 500

Periodefordeling
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Figur for periode 1 - 12



Balansefordeling

Side 3 av 6

brit-axelsen-gmail

12.01.2025 - 12:06

STOVNER ARBEIDERPARTI

Periode 1-12, Prosjekt Alle fra og med , Avdeling Alle fra og med

U.B. (12.2024)I.B. (1.1.2024) Bevegelse

Anleggsmidler 0 0 0

Varelager 0 0 0

Kundefordringer 0 0 0

Andre fordringer 0 0 0

Bank og kontanter 0 74 371 74 371

74 3710

Eiendeler

Egenkapital 0 −57 582 −57 582

Udisponert resultat 0 −14 290 −14 290

Langsiktig gjeld 0 0 0

Kortsiktig gjeld 0 −2 500 −2 500

−74 3710

Gjeld og egenkapital

Balansefordeling

50%

−39%

−10%

−2%

Bank og kontanter

Egenkapital

Udisponert resultat

Kortsiktig gjeld

Figur for periode 1 - 12
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STOVNER ARBEIDERPARTI

Side 4 av 6Periode 1-12, Prosjekt Alle fra og med , Avdeling Alle fra og med

brit-axelsen-gmail

12.01.2025 - 12:06

Budsjett2024

  Periode 1-12 Hittil (1-12)

2024 Budsjett

ANNEN DRIFTSKOSTNAD

−18 323 −18 323 −12 500−12 5006860 - Møte, kurs, oppdatering o.l.

−9 575 −9 575 006800 - Valgkamputgifter

−16 272 −16 272 −12 500−12 5007320 - Annonser

−106 −106 007770 - Bank- og kortgebyr

−3 440 −3 440 −3 500−3 5007790 - Annen kostnad

−28 500 −47 715 −28 500Sum annen driftskostnad −47 715

FINANSINNTEKT OG KOSTNAD,  ÅRETS RESULTAT, OVERFØRINGER OG DISPONERINGER

62 005 62 005 40 00040 0008079 - Serviceavgift Annen finansinntekt

40 000 62 005 40 000Sum 62 005

SUM (overskudd i 2024) 14 290 11 500 14 290 11 500



Balanse

2024 2023

STOVNER ARBEIDERPARTI

Side 5 av 6Periode 1-12, Prosjekt Alle fra og med , Avdeling Alle fra og med

brit-axelsen-gmail

12.01.2025 - 12:06

Eiendeler

Bank og kontanter

1920 - Bankinnskudd 74 371 0

1921 - DnB bank overført 0 0

74 371 0Sum bank og kontanter

74 371 0

Sum eiendeler

Gjeld og egenkapital

Egenkapital

2050 - Overført fra DnB −57 582 0

−14 290 0Udisponert resultat

−71 871 0Sum egenkapital

Kortsiktig gjeld

2400 - Leverandørgjeld −2 500 0

−2 500 0Sum kortsiktig gjeld

−74 371 0

Sum gjeld og egenkapital

0 0

Sum Balanse



Resultat pr. periode

2024

Periode 1-12, Prosjekt Alle fra og med , Avdeling Alle fra og med

Side 6 av 6

12.01.2025 - 12:06

Konto

Januar Februar Mars April Mai Juni Juli August September Oktober November Desember Sum

6800 Valgkamputgifter 0 0 0 0 −9 575 0 0 0 0 0 0 0 −9 575

6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 0 −413 0 0 −2 107 −12 140 0 −923 −124 −290 −836 −1 489 −18 323

7320 Annonser −2 188 0 0 0 −9 375 −938 0 0 0 −1 271 0 −2 500 −16 272

7770 Bank- og kortgebyr −7 −9 −6 −30 0 −30 −14 −112 100 −10 −5 15 −106

7790 Annen kostnad −410 0 0 0 −1 700 0 0 −1 730 400 0 0 0 −3 440

−2 605 −422 −6 −30 −22 757 −13 108 −14 −2 765 376 −1 570 −841 −3 974 −47 715Sum annen driftskostnad

8079 Serviceavgift Annen finansinntekt 13 307 1 562 0 945 2 854 0 26 965 2 819 0 0 0 13 553 62 005

13 307 1 562 0 945 2 854 0 26 965 2 819 0 0 0 13 553 62 005Sum finansinntekt og kostnad,  årets resultat, overføringer og disponeringer

10 702 1 141 −6 915 −19 903 −13 108 26 951 55 376 −1 570 −841 9 578 14 290
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Forslag nr. 1 
Bokvaliteter ved Stovner bydel må føres videre og forsterkes 

Årsmøtet i Stovner Arbeiderparti mener det er nødvendig å øke boligbyggingen i Oslo. 
Årsmøtet vil imidlertid advare mot en sterk fortetting av boliger i Oslos drabantbyer. Her 
er det for mange ti-år siden lagt til rette for et mangfold av boligtyper, og at boligbygging 
skal gå hånd i hånd med bygging av sosial infrastruktur og sikring av tilstrekkelig omfang 
av friområder. Mangel på nærhet til det som er attraktivt ved å bo i sentrum av byen, må 
kompenseres ved at det ikke bygges for tett i yttersonen.  

Årsmøtet i Stovner Arbeiderparti er glad for at det nå arbeides aktivt med ulike planer for 
utvikling av områdene på og ved Rommen. Dette er områder som kan utvikles til å bli 
attraktive boområder og gjøre bydelen mer attraktiv å bo i. Med en variert boligmasse i 
disse områdene, vil arealet kunne tilpasses ulike boligbehov og gjøre at folk kan bo i 
samme området store deler av livet.  

Det må ikke være et mål at et område som dette skal gi rom for flest mulig boliger. Det 
må være plass for ulike boligstørrelser med en fin balanse mellom lavblokker, rekkehus 
og eneboliger. Her må det legges til rette for at ungdom og yngre familier kan etablere 
seg, at det er boliger for familier med barn og at det er et godt tilbud av eldreboliger. Det 
må planlegges tilstrekkelig med grøntareal, gode møteplasser, barnehage og om mulig 
sykehjem. Idrettsarealene på Rommen må beholdes og utvikles.   

Årsmøtet håper på god framdrift i planarbeidet, og at det ikke skal gå for mange år før vi 
kan få et nytt attraktivt boområde i vår bydel.  

 



Forslag nr. 2 
Sikre et godt sykehustilbud for hele Groruddalen samlet på nye Aker sykehus 

I programmet til Oslo Arbeiderparti for bystyreperioden 2023-2027 er det to hovedpunkt som 
skiller seg ut med hensyn til sykehustilbudet for våre beboere i Stovner bydel: 

• sikre at Aker blir et lokalsykehus i Oslo som dekker alle bydelene i Groruddalen 
• styrke kommunens habiliterings- og rehabiliteringstilbud, blant annet gjennom tilbudet 

ved Forsterket Rehabilitering Aker (FRA) 

Stovner Arbeiderparti har merket seg at det er reist enkelte spørsmål om bl.a. arealene på Nye 
Aker Sykehus er store nok for at disse to tiltakene kan realiseres. Dersom dette skulle bli tilfelle, 
kan det bety at beboere i Stovner bydel fortsatt må sokne til AHUS og deler av helsetjenestene 
kan bli fordelt til Rikshospitalet eller Ullevål/nye Gaustad sykehus. 

I tillegg leste vi med forskrekkelse at Venstre i sitt alternative budsjett foreslo å kutte 320 
millioner kroner til utbygging av Aker sykehus. 
Alle disse sakene skaper en usikkerhet rundt sykehustjenestene for bydelens befolkning som vi i 
Stovner Arbeiderparti ser på med stor bekymring. 
 
Årsmøtet i Stovner Arbeiderparti ber Arbeiderpartiets bystyregruppe og Oslo Arbeiderpartis 
stortingsgruppe om å følge opp at Oslo Arbeiderpartis program med de punktene som det 
refereres til ovenfor blir etterfulgt, slik at vi kan sikre et godt sykehustilbud for hele Groruddalen 
på ett sted, Aker sykehus 



Forslag nr. 3 
Forslag til politisk sak om å støtte de kongolesere som bor på Stovner og Vestli 

Innledning 

Som dere kanskje vet, det pågår en massakre i Kongo nå, i Bukavi og Kivu.  
Kongolesere som bor i Norge søker et politisk parti som kan vise dem solidaritet, empati og omsorg. 

Som alle vet, på Stovner er det mange familier som sliter fra før med hverdagsproblemer som 
økonomisk og psykisk helse, med en pågående Krig i Kongo nå blir dette forsterket for de familier 
som er berørt.  

Derfor ønsker jeg at Stovner Arbeiderparti og Groruddalen kan bistå situasjonen og få disse familiene 
på lag. Dette kan bli en god sak til valgkampen.  
Kongolesere bosatt i Oslo, og mange andre fra nabolender som bor i Norge, ønsker å støtte Kongo og 
ser på Arbeiderpartiet som en demokratiforkjemper. 

Forslag: 

Stovner Arbeiderparti kan støtte Kongolesere gjennom å være synlige, å vise at de bryr seg  
Jeg foreslår at Arbeiderpartiet støtter innbyggere i Kongo med:  

1. Humanitær hjelp (mat og medisin) 
2. Diplomatiske initiativer for fred og stabilitet.  

Jeg håpet at dere partikamerater kan se dette som en viktig sak for velgere med Afrikansk bakgrunn. 

 

Med vennlig hilsen 

Wivine Kabatanchi 

 



Forslag til bevilgninger 
 

1. Bevilgning til Norsk Folkehjelp 
Vi lever i en urolig verden med fortsatt krig nær våre egne grenser i Ukraina, og på Gaza. 
I disse konfliktene, og i andre konflikter over hele verden er det et stort behov for å sikre en 
humanitær innsats. 
Med forskrekkelse har vi sett at den nye administrasjonen hos vår nære allierte USA har gjort 
store kutt i sin bistandspolitikk. 
Dette har spesielt gått ut over Norsk Folkehjelp som har måttet si opp mange av sine ansatte og 
gjøre store kutt i sitt viktige arbeide.  

I god sosialdemokratisk ånd mener styret i Stovner Arbeiderparti derfor at vi også må gjøre vårt 
for å bistå Norsk Folkehjelp, og foreslår for at årsmøtet tilslutter å gi et økonomisk bidrag på  
kr. 2.500, - 

 

 

2. Bevilgning til Flyktninghjelpen 
De urolige tidene vi lever i med krig, sult og store klimaforandringer øker også behovet for å sikre 
flyktninger den hjelpen de trenger. 
Flyktninghjelpen er en norsk organisasjon som hjelper mennesker på flukt over hele verden. De 
er raskt på plass der mennesker på flukt trenger det mest, blant annet i DR Kongo som det 
refereres til i innsendt forslag til årsmøtet fra Wivine Kabatanchi. 
Flyktninghjelpen er også en av organisasjonene som er rammet av stopp i bistandsarbeidet 
USAID. 

For å bidra til å hjelpe de som trenger det aller mest foreslår styret i Stovner Arbeiderparti at 
årsmøtet tilslutter å gi et økonomisk bidrag på  
kr. 2.500, - 

 



STOVNER ARBEIDERPARTI 

 

Innstilling fra valgkomiteen 
Stovner Arbeiderparti – årsmøte 18. mars 2025 

 

Leder:   Roar Gravdahl  Gjenvalg Høybråten Arbeidersamfunn 

Nestleder:  Anne Karima Nordengen Gjenvalg Stovner-Vestli Arbeiderpartilag 

Sekretær:  Norvald Mo   Gjenvalg Stovner-Vestli Arbeiderpartilag 

Kasserer:  Brit Axelsen   Gjenvalg Høybråten Arbeidersamfunn 

 

Kvinnepolitisk:  Anne Green Nilsen  Gjenvalg Fagforbundet AP-lag 
 
Faglig politisk 
ansvarlig:  Håvard Engebretsen  Gjenvalg Høybråten Arbeidersamfunn 

 
Revisorer:  Laila Nicolaysen   Gjenvalg Høybråten Arbeidersamfunn 
   Per Bremer   Gjenvalg Høybråten Arbeidersamfunn 
 
Vararevisor 1:  Erik Orskaug   Gjenvalg Stovner-Vestli Arbeiderpartilag 
Vararevisor 2:  Eva Nygren   NY  Stovner-Vestli Arbeiderpartilag 
 

En representant fra hvert av partilagene velges av partilagene, og de som er oppnevnte fra 
Høybråten Arbeidersamfunn, er representant Lars-Erik Kjellesvig og vararepresentant  

Zehra Süslü. 

Fra Stovner-Vestli Arbeiderpartilag er representant Usman Hussain og vararepresentant  
Anne-Karima Nordengen. 
 
Fra AUF Stovner, blir leder i AUF, representant til Stovner Arbeiderparti. 
 
Gruppeleder tiltrer med fulle rettigheter. BU-leder tiltrer med tale- og forslagsrett. 
 

Oslo, 3.mars 2025 
 
 
 
_____________________ _______________________  _________________________ 
Britt Lindhart/s  Lars-Erik Kjellesvig/s   Sigrun Mæland/s 
Leder av valgkomiteen Høybråten Arbeidersamfunn  Stovner-Vestli Atrbeiderpartilag 
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